



Central Bank of the UAE Holds its 2nd **Board of Directors Meeting for 2019**

مجلس إدارة المصرف المركزى يعقد اجتماعه الثاني لسنة 2019

Sunday 24th February 2019:

الأحد 24 فبراير 2019:

of the UAE, held its second meeting for 2019 on 19th February 2019, at the Central Bank Head Office – Abu Dhabi, under the chairmanship of H.E. Hareb Masood Al Darmaki, the Chairman of the Board. The meeting was attended by H. E. Abdulrahman Saleh Al Saleh, Deputy Chairman of the Board and H. E. Mubarak Rashed Al Mansoori, the Governor, and Board members; Their Excellencies Younis Haji Al Khoori, Khaled Mohammed Salem Balama, Khalid Ahmad Al Tayer and Ali Mohammed Al Madawi Al Remeithi, as well as by Their Excellencies Mohamad Ali Bin Zayed Al Falasi, Deputy Governor, and a group of senior Central Bank staff.

عقد مجلس إدارة المصرف المركزي اجتماعه The Board of Directors of the Central Bank الثاني لسنة 2019 في تمام الساعة التاسعة والنصف من صباح يوم الثلاثاء الموافق 19 فبراير 2019 في مقر المصرف المركزي ـ أبوظبي، برئاسة معالى حارب مسعود الدرمكي، رئيس مجلس الإدارة وحضور معالى عبد الرحمن صالح أل صالح، نائب رئيس مجلس الإدارة ومعالى مبارك راشد المنصوري، المحافظ، وأصحاب السعادة أعضاء مجلس الإدارة: يونس حاجي الخورى، خالد محمد سالم بالعمى، خالد أحمد الطاير وعلى محمد المداوي الرميثي كما حضر الاجتماع سعادة محمد على بن زايد الفلاسي، نائب المحافظ، ومجموعة من كبار موظفي المصرف المركزي.



مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

presented by FSD and took appropriate decisions:

اطلع المجلس على المواضيع التالية المقدمة من دائرة The Board reviewed the following topics الاستقرار المالى واتخذ القرارات اللازمة بشأنها:

- Financial crises preparedness and management framework
- Quarterly Financial Report Q4, 2018
- Report on 2019 Stress **Testing** Results
- Macro-prudential policies' stance focusing on Systematically Important Banks.

- إطار الاستعداد للأز مات المالية وإدارتها
- تقرير الإشراف المالي الربعي الربع الرابع- Surveillance 2018
 - تقرير حول اختبارات الضغط 2019
 - موقف سياسات الاحتراز الكلي التي تركز على البنوك ذات الأهمية النظامية.

by representative offices and payment service providers in the UAE, and approved the applications that meet requirements in accordance with their respective effective laws and regulations for each of them.

واستعرض المجلس الطلبات المقدمة من مكاتب The Board reviewed applications submitted التمثيل وطلبات مزودي خدمات الدفع العاملة في الدولة، ووافق على الطلبات المستكملة للشروط حسب القانون والأنظمة المعمول بها والخاصة بكل نشاط على حدة

and took some decisions with regard to them:

- ثمّ اطلع المجلس على بعض الأنظمة الرقابية، واتخذ The Board reviewed some of the regulations القر ار ات اللاز مة بشأنها:
 - Governance Regulations for banks and other financial institutions
 - Regulatory instructions regarding bank guarantees
 - Registered Hawala **Providers** Regulations.
- نظام الحوكمة للبنوك والمؤسسات الماليّة الأخرى
 - التعليمات الرقابيّة بشأن الضمانات المصر فية
 - نظام وسطاء الحوالة المسجّلين (المعتمدين).



مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

The Board also reviewed the topics presented by the Enforcement Division at BSD, and gave its remarks on some policies and took necessary decisions with regard to them. The Board also approved the mandate and authorities of the Enforcement Division.

واطلع المجلس أيضا على المواضيع المقدمة من إدارة الإنفاذ في دائرة الرقابة على البنوك حيث أبدى المجلس ملاحظاته حول بعض السياسات واتخذ القرارات اللازمة بشأنها، كما اعتمد المجلس مهام و صلاحيات إدارة الإنفاذ.

The Board also reviewed the following internal policies:

كما اطلع المجلس على السياسات الداخليّة التالية:

• Business Continuity Policy

• سياسة استمر اربة الأعمال

• Compliance Unit Work Charter

• ميثاق عمل وحدة الامتثال

 Conflict of**Interests** and Whistleblowing.

• تضارب المصالح ومكافحة الفساد.

accordance with leading best international practices, in coordination with CBUAE concerned departments.

لقد تمّ إعداد هذه السياسات و فقأ للممار سات الدوليّة Those policies have been drafted in الرائدة في هذا المجال وبالتنسيق مع الإدارات المعنية في المصرف المركزي.

The board also reviewed Information Security Policies and ensured that they are in line with the objectives of the National Security Supreme Council and the Prime Minister's Office related to adopting the international practices governance of federal institutions in the UAE.

واطلع المجلس كذلك على سياسات أمن المعلومات و تأكد بأنها تتو افق مع أهداف المجلس الأعلى للأمن الوطني ومكتب رئاسة مجلس الوزراء فيما يتعلق بتبنى أفضل الممارسات الدولية لحوكمة المؤسسات الاتحاديّة في دولة الإمارات العربية المتحدة.

The Board approved CBUAE institutional governance manual (internal) presented by Legal Affairs Department. The manual comprises a set of rules and regulations that aim to achieve quality and excellence in performance, in line with the Government's Strategic Plans & Objectives.

واعتمد المجلس دليل الحوكمة المؤسسيّة (الداخليّة) للمصرف المركزي المقدم من قبل إدارة الشؤون القانونيّة في المصر ف المركزي، والذي يتضمن مجموعة من القواعد والأنظمة التي تهدف إلى تحقيق الجودة والتميز في الأداء بما يتماشي مع الخطط الاستر اتبحية للحكومة وأهدافها



مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

The Board reviewed Central Bank's Q3 Report for the year 2018 covering international economic developments, domestic economic developments, financial banking stability indicators, liquidity, monetary reserves management, and payment systems developments.

واطلع المجلس على بعض المواضيع المقدمة من In addition, the Board reviewed some issues إدارة الموارد البشريّة في المصرف المركزي، واتخذ presented by the Human Resources Division at the Central Bank and made appropriate decisions in this regard.

كذلك اطلع المجلس على تقرير المصرف المركزي للربع الثالث لسنة 2018 الذي يشمل التطورات الاقتصاديّة الدوليّة، والتطورات الاقتصاديّة المحليّة، ومؤشرات الاستقرار المالي، والسيولة المصرفية، وإدارة الاحتياطي النقدي، وتطورات أنظمة الدفع.

القر ار ات اللاز مة بشانهاً

- انتهى -

- End-